

Indkaldelse til Rørvig Havns Brugerrådsmøde tirsdag d. 22. oktober 2024.

Mødet afholdes i Kajakklubbens lokaler.

- Søren Lund (SL) – Formidlingscentret Fisk og Fjord Rørvig
- Andreas Nielsen (AN) – Rørvig Fisk
- Carsten Meilsøe (CM) – Rørvig Kajakklub
- Stine B. Bendiksen (SBB) – Rørvig Sejlklub
- Puk Kejser (PK) – Rørvig Helårsbadere
- Henrik Stig Pedersen (HP) – Rørvig Bådejerforening
- Morten G. Jacobsen (MGJ) – Rørvig Fiskeklub
- Jan Rasmussen (kranen) – Rørvig Bådelaug
- Steen Hansen (SH) – Havnefoged

Forslag til dagsorden:

1. Valg af mødeleder og referent
2. Godkendelse af dagsorden
3. Endelig godkendelse af ref. fra 22. august 2024
4. Orientering fra Havnerådsmøde d. 21. oktober (SBB/AN)
5. Meddelelser om eventuelt nyt fra Havneadministrationen (SH)
6. Budget 2025 (SH)
7. Renovering i Havnen V/SH
8. Status fra Vedligeholdelses gruppen (CM) og ny dato for rundgang på havnen
9. Meddelelser om eventuelt nyt fra havnens virksomheder og foreninger
10. Næste mødedato
11. Eventuelt

Jeg sørger for kaffe/brød/øl/vand

På gensyn Puk

1.

Mødeleder : Puk kejser

Referent : Andreas Thyrrerstrup Nielsen

2.

Godkendelse af dagsorden

Godkendt af alle frem mødte

3.

Nyt punkt

Rørvig bådbyggerig.

Bjørn har spurt til opførelse af telthal

Der er general opbågning til at give lov til opstilles af telthal

Carsten spørg ind til varigheden af at telhallens op stilling

Puk siger at hun gerne vil bakke op om telthal(men vil også gerne have klubhus til helårsbaderne

Jan(kranen bakker også op om bådebyggeren, og vil gerne bakke op om bådbyggeren og han aktiviteter i Rørvig

Stine bakker også op og også for at holde på bådbyggeriget på Rørvig havn, men med dadeline for nedtagelse

Henrik bakker og også for at sikre vi i fremtiden vil have et bådbyggerig i Rørvig og ikke i Nykøbing

Sten er også positiv og vil ta en snak med Bjørn om telthal og aftale vilkår samt nedtagelse dato

Morten. bådeværftet talte vi om, at det så skulle være tidsbegrænset f.eks at evt. telthal skulke nedtages før Påske.

Det blev beslutte til næste møde skulle der være et punkt på dagsorden

Bådbyggerig og nytænkning af indretning af Rørvig havn

Morten meddeler at der på næste møde vil blive taget en beslutning om deres projekt

Og om de vil forsætte eller give den vider til geoparken

Morten har lovet sten en hurtig tilbagemelding med hensyn til byggefaldt

4.

Orientering fra Havnerådsmøde d. 21. oktober (SBB/AN)

Stine gennemgik referat

Og den snak der var om fremtidig ejerskruktur på Odsherred havne

Her blev de 3 modeller vendt

Fordele og ulemper

Forset kommunale havn

Andelshavn

Privat havn

Der blev orienteret om at Nykøbing var tildelt 250,000 kr. til brug på deres havn

Autocamper blev der også orienteret om og p regler fra camper der er lig en personbil

:Autocamper plads skal på næste dagsorden

5.

Meddelelser om eventuelt nyt fra Havneadministrationen (SH)

Der er taget prøver af havnebunder og der er forurening

Så alt opgravet jord/sand skal deponeres på land hvilket er en dyre løsning

Det er ca 7-8000 kubikmeter

Miljø styrelsen vender tilbage med endelig afgørelse

Vinter opkrævninger er sendt ud til bådejer

Der har været møde med salgshytterne hvor de problem stillinger der har været har været vendt

De siger at de ikke bruger havnens affalds container

Og de har lover ikke at stille varer på gå areal foran hytterne

Alle hytter er lejet ud i 2025

De ønsker plads i brugerrådet efter næste valg

6.

Budget 2025 (SH)

Forløbig budget er lagt

Der er lidt usikkerhed grundet ombygninger i havnen

Faste pladser stiger 4 % i 2025

Gæste leje forbliver på 2024 priser for at holde gæster i havnen

Der vil blive et overskud i 2025 på ca. 500,000 kr

Nykøbing havn mangler 21 pladser grundet manglende agter pæle, dette kommer på plads når de nye pæle er banket i

Der er pt. – 1 stilling i Rørvig da steen måtte afsked Carsten

Der er ansat en flexjob på 10 timer om ugen til at hjælpe Jørgen

Der bliver lavet en fælles løn for alle 3 havne da der er for meget arbejde i at dele lønkronerne op pr havn.

Renovering af Rørvig havn

Her holder tidsplanen

7.

Status fra Vedligeholdelses gruppen (CM) og ny dato for rundgang på havnen

Skilte med havneinfo /Rørvig info

Skal vi finde en sponsor så der kan komme gang i processen

Kongemolen her er sandet skredet ud da der var lag vande

Dette skal genopfyldes

Vandkvaliteten uden for molen ved kajak og sejlkklub bliver stadig gråt til tider

En vand prøve koster 1500-2000 kr.

Casper fra renseanlægget er ops på dette og priorere af få taget prøver af det grå vand

Ny dato fro havne rundfart 9/4 2025

8.

Meddelelser om eventuelt nyt fra havnens virksomheder og foreninger

formidlingscenteret / Geopark var kommunikationen at vi vil håbe på at emnet vil være på Geoparks agenda i november og derefter vil FFFR tage beslutning mht hvad der så skal ske - evt tilbagelevering til Rørvig Fiskeklub. Og indtil vi har taget den beslutning, vil adkomsten til arealet stadigvæk være Rørvig Fiskeklubs adkomst indtil '29. Der blev sammentidigt nævnt, at vi vil gøre hvad vi kan for at tage en rimelig hurtig beslutning hvad angår arealet.

Der er afholdt 2 ud af 3 fisketure med friskolen

hjerterstarterkursus så foreslog jeg at iforbindelse med den nye hjerterstarter ved havnekontoret - at der evt blev lavet et eller flere kurser for foreningerne i Rørvig Havn - det var der flere der synes var en god ide. Steen tog den på hans kappe og vil prøve at arrangere noget iforbindelse med monteringen (11/11-24).

Bådejer foreningen

De er interesse for en skur bag salgshytterne til opbevaring af udstyr fra bådene

Sejlkлуб

Der har været indhente tilbud fra Arkill på ny flydebro

Men det blev for dyrt

Så den gamle bro vil blive vedligeholdt

De arbejder på en løsning til at bruge i stedet for de pavilloner der bruges i dag i de 6 uger om sommeren

Der er tegnet forslag og tilbud kommer ind som de vil kigge på

Kajak

Der er kommet ny formand/kvinde

Hun vil gerne præsentere sig selv på næste møde 5-10 min

Hun søger fællesskab på havnen

Ernst er blevet Næstformand

Helårsbaderne

Her er der et stort ønske om klubhus

De har holdt medlemsmøder hvor der ca. kommer 50 personer og der var en stor spørgelyst og alle var meget positive

Der er 10års jubilæum i klubben hvor de vil byde på pølser og øl for deres medlemmer

By og land vil gerne inventeres til næste stormøde

Her skal vi have fat i Søren Hougaard da han har listen over hvem der bliver inviteret i dag

Så den kan blive opdateret

9.

Næste mødedato

9/1 2025 i kajakklubben

Andreas er mødeleder